
ПРОТОКОЛ 

Громадської ради при Державній службі України з безпеки на 

транспорті 

  

м. Київ                                                                                       16 червня 2016 року 

 

На засіданні Громадської раді при Державній службі України з безпеки 

на транспорті присутні 30 членів. Також був присутній Голова Державної 

служби України з безпеки на транспорті Ноняк М.В. 

  

Уповноважений представник Ініціативної групи Мартиненко Володимир 

Олександрович запропонував ознайомити присутніх та затвердити наступний 

порядок денний: 

 

Порядок денний: 

 

1.Обрання керівних органів Громадської Ради 

2. Затвердження структури Громадської Ради 

3. Обрання керівників комітетів 

4. План роботи до кінця 2016року. 

5. Обговорення Положення про Громадську Раду 

6. Різне. 

 

По першому питанню порядку денного слухали уповноваженого 

представника Ініціативної групи Громадської ради при Державній службі 

України з безпеки на транспорті Мартиненка В.О., який запропонував надати 

пропозиції на керівні органи Громадської ради.  

1. Голосували по питанню обрання Погребняка О.А. Головою Громадської 

ради: 

«За» - 30 членів; 

«Проти» - 0 членів; 

«Утримались» - 0 членів. 

Вирішили: обрати Головою Громадської ради при ДСБТ Погребняка О.А..  

2. Голосували по питанню обрання Папірового Ю.М. заступником голови 

Громадської ради: 

«За» - 29 членів; 

«Проти» - 0 членів; 

«Утримались» - 1 член. 

Вирішили: обрати заступником голови Громадської ради при ДСБТ 

Папірового Ю.М..  

3. Голосували по питанню обрання Соболь Л.В. секретарем Громадської 

ради: 

«За» - 29 членів; 

«Проти» - 0 членів; 

«Утримались» - 1 член. 

Вирішили: обрати секретарем Громадської ради при ДСБТ Соболь Л.В.  
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По другому питанню порядку денного слухали Голову Громадської ради 

Погребняка О.А., який ознайомив присутніх з переліком Комітетів, які 

пропонуються для створення при Громадській раді та виніс пропозицію 

проголосувати за створення кожного Комітету окремо. 

 

1. Голосували по питанню створення Комітету водного транспорту: 

«За» - 30 членів; 

«Проти» - 0 членів; 

«Утримались» - 0 членів. 

Вирішили: створити Комітет водного транспорту.  

 

2. Голосували по питанню створення Комітету залізничного транспорту: 

«За» - 30 членів; 

«Проти» - 0 членів; 

«Утримались» - 0 членів. 

Вирішили: створити Комітет залізничного транспорту.  

 

3. Голосували по питанню створення Комітету автомобільних вантажних 

перевезень: 

«За» - 30 членів; 

«Проти» - 0 членів; 

«Утримались» - 0 членів. 

Вирішили: створити Комітет автомобільних вантажних перевезень.  

 

4. Голосували по питанню створення Комітету автомобільних пасажирських 

перевезень: 

«За» - 30 членів; 

«Проти» - 0 членів; 

«Утримались» - 0 членів. 

Вирішили: створити Комітет автомобільних пасажирських перевезень. 

 

5.  Голосували по питанню створення Антикорупційного Комітету: 

«За» - 30 членів; 

«Проти» - 0 членів; 

«Утримались» - 0 членів. 

Вирішили: створити Антикорупційний Комітет. 

 

6. Голосували по питанню створення Комітету з європейської інтеграції та 

міжнародних зв’язків: 

«За» - 30 членів; 

«Проти» - 0 членів; 

«Утримались» - 0 членів. 

Вирішили: створити Комітет з європейської інтеграції та міжнародних 

зв’язків. 

 



 3 

7. Голосували по питанню створення Комітету дорожнього руху: 

«За» - 30 членів; 

«Проти» - 0 членів; 

«Утримались» - 0 членів. 

Вирішили: створити Комітет дорожнього руху. 

 

Побережна А.В. запропонувала на створенні Комітету з питань екології. 

 

8. Голосували по питанню створення Комітету з питань екології : 

«За» - 6 членів; 

«Проти» - 7 членів; 

«Утримались» - 17 членів. 

 

Мартиненко В.О.: запропонував створювати Комітети за необхідності в 

ході роботи Громадської ради. Так як запропоновані Комітети, по Порядку 

денному, визначались безпосередньо за основними напрямками роботи 

Державної служби України з безпеки на транспорті. 

Ноняк М.В.: проінформував присутніх про те, що на сьогодні екологічні 

проблеми надзвичайно актуальні, та зауважив на необхідності створення 

Комітету з питань екології, та зазначив о необхідності сприяти роботі такого 

Комітету та винести зазначене питання повторно на голосування. 

 

9. Голосували по питанню створення Комітету з питань екології: 

«За» - 23 члени; 

«Проти» - 1 член; 

«Утримались» - 6 членів. 

Вирішили: створити Комітет з питань екології. 

 

Папіровий Ю.М.: запропонував зробити перерву на 10-20 хвилин для 

визначення складу створених Комітетів. 

 Мартиненко В.О.: запропонував продовжити роботу Громадської ради та із 

складом Комітетів визначитись після засідання. 

 

Голосували по питанню продовження роботи Громадської ради: 

«За» - 23 члени; 

«Проти» - 2 члени; 

«Утримались» - 5 членів. 

Вирішили: продовжити роботу Громадської ради. 

 

По третьому питанню порядку денного слухали Голову Громадської ради 

Погребняка О.А., який надав пропозицію винести на голосування затвердження 

керівників створених Комітетів Громадської ради при Державної служби 

України з безпеки на транспорті. 

 

1. Голосували по питанню обрання Головою Комітету водного транспорту 

Слюсаревського М.В.: 
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«За» - 30 членів; 

«Проти» - 0 членів; 

«Утримались» - 0 членів. 

Вирішили: обрати Головою Комітету водного транспорту Слюсаревського 

М.В.. 

 

2.  Голосували по питанню обрання Головою Комітету залізничного 

транспорту Пожарського С.П.: 

«За» - 30 членів; 

«Проти» - 0 членів; 

«Утримались» - 0 членів. 

Вирішили: обрати Головою Комітету залізничного транспорту Пожарського 

С.П.. 

 

3. Голосували по питанню обрання Головою Комітету автомобільних 

вантажних перевезень Орищенка Р.М.: 

«За» - 30 членів; 

«Проти» - 0 членів; 

«Утримались» - 0 членів. 

Вирішили: обрати Головою Комітету автомобільних вантажних перевезень 

Орищенка Р.М.. 

 

4. Голосували по питанню обрання Головою Комітету автомобільних 

пасажирських перевезень Іванченка Д.Г.: 

«За» - 24 члени; 

«Проти» - 1 член; 

«Утримались» - 5 членів. 

Вирішили: обрати Головою Комітету автомобільних пасажирських 

перевезень Іванченка Д.Г.. 

 

5. Голосували по питанню обрання Головою Антикорупційного Комітету 

Мартиненка В.О.: 

«За» - 28 членів; 

«Проти» - 0 членів; 

«Утримались» - 2 члени. 

Вирішили: обрати Головою Антикорупційного Комітету Мартиненка В.О.. 

 

6. Голосували по питанню обрання Головою Комітету з європейської 

інтеграції та міжнародних зв’язків Шульженка С.Г.: 

«За» - 28 членів; 

«Проти» - 0 членів; 

«Утримались» - 2 члени. 

Вирішили: обрати Головою Комітету з європейської інтеграції та 

міжнародних зв’язків Шульженка С.Г.. 
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7. Голосували по питанню обрання Головою Комітету дорожнього руху 

Єржова О.В.: 

«За» - 30 членів; 

«Проти» - 0 членів; 

«Утримались» - 0 членів. 

Вирішили: обрати Головою Комітету дорожнього руху Єржова О.В.. 

 

8. Голосували по питанню обрання Головою Комітету з питань екології 

Побережну А.В.: 

«За» - 29 членів; 

«Проти» - 0 членів; 

«Утримались» - 1 член. 

Вирішили: обрати Головою Комітету з питань екології Побережну А.В.. 

 

По четвертому питанню порядку денного Мартиненко В.О. запропонував 

Головам новоствореним Комітетам надати Плани роботи на 2016 рік до 

наступного засідання Громадської ради. 

 

Голосували по наданій пропозиції: 

«За» - 30 членів; 

«Проти» - 0 членів; 

«Утримались» - 0 членів. 

Вирішили: Головам Комітетів надати Плани роботи на 2016 рік до 

наступного засідання Громадської ради. 

 

По п’ятому питанню порядку денного слухали Голову Громадської ради 

Погребняка О.А., який запропонував членам Громадської ради працювати 

відповідно до Типового Положення про громадську раду при міністерстві, 

іншому центральному органі виконавчої влади, Раді міністрів Автономної 

республіки Крим, обласній, Київській та Севастопольській міській, районній, 

районній у мм. Києві та Севастополі державній адміністрації, затвердженого 

постановою Кабінету Міністрів України від 03.11.2010 № 996 (далі – 

Постанова) до моменту затвердження Положення Громадської ради при 

Державній службі України з безпеки на транспорті. Та запропонував Головам 

Комітетів попрацювати над розробленням такого Положення. 

 

Ноняк М.В.: привітав Голову Громадської ради, заступника голови 

Громадської ради, секретаря Громадської ради та керівництво Комітетів з 

обранням та наголосив на плідній та ефективній роботі. 

 

Мартиненко В.О.: запропонував розробити План консультацій з 

громадськістю. 

 

Погребняк О.А.: погодився з такою пропозицією та наголосив на тому, що 

необхідно керуватися вимогами Постанови. 

Голосували по наданій пропозиції: 



 6 

«За» - 30 членів; 

«Проти» - 0 членів; 

«Утримались» - 0 членів. 

Вирішили: розробити План консультацій з громадськістю. 

 

Мартиненко В.О.: проінформував присутніх про необхідність виготовлення 

посвідчень для членів Громадської ради при ДСБТ. 

Голосували по наданій пропозиції: 

«За» - 29 членів; 

«Проти» - 0 членів; 

«Утримались» - 1 член. 

Вирішили: підтримати пропозицію по виготовленню посвідчень для членів 

Громадської ради при ДСБТ. 

 

Мартиненко В.О.: виніс питання щодо матеріально-технічного 

забезпечення Громадської ради, так як того вимагає Постанова, та запропонував 

письмово звернутись до ДСБТ. 

Гудима Н.В.: доповіла, що всі пропозиції приймаються в робочому 

порядку. 

Єременко Є.О.: проінформував присутніх про роботу нелегальних 

перевізників. 

Папіровий Ю.М.:  запропонував провести найближчим часом Круглий стіл 

стосовно зазначеного питання. 

Погребняк О.А.: запропонував письмово звернутись до Голови ДСБТ 

Ноняка М.В. стосовно порушеного питання. 

Мартиренко В.О.: проінформував присутніх про активізування роботи 

нелегальних перевізників з початком сезону в весняно-ліній період як 

вантажних так і пасажирських перевезень. 

 

О 16:15 засідання Громадської ради покинули 7 членів Громадської ради. 

 

Голосували по наданим пропозиціям щодо письмового звернення до Голови 

ДСБТ: 

 

1) створити спільну Робочу групу по ліквідації нелегальних перевезень; 

2) надати право зазначеній Робочій групі разом з представниками 

Громадської ради перевіряти нелегальних перевізників на відповідність 

нормам законодавства. 

 

«За» - 23 члени; 

«Проти» - 0 членів; 

«Утримались» - 0 членів. 

Вирішили: звернутись до Голови ДСБТ з зазначеними пропозиціями. 
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Мартиненко В.О.: проінформував присутніх, що Голова Громадської ради 

повідомить присутніх про час та місце проведення наступного засідання 

Громадської ради. 

 

 

Порядок денний Громадської ради вичерпано.   

 

 

Голова                                                                                 Погребняк О.А. 

 

Секретар                                                                             Соболь Л.В. 

 

 

 


